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Zápis č. 9 ze zasedání zastupitelstva městyse Mladkov  

ze dne 26. 11. 2019 

 

Přítomní zastupitelé: 
Jiří Filip (1)          Martina Jirčíková (4)                         Zbyněk Severýn (7) 

Tomáš Franke (2)             Tomáš Novotný (5)                Ing. Roman Studený (8)  
Bc. Lada Hejtmánková (3)        Lucie Pohanková (6)   Zdeněk Tomíček (9)-omluven 

            

 

Hlasování zastupitelů: A pro, N proti, Z zdržel se hlasování 

                          Pokud není uvedeno jinak, zastupitelstvo městyse (dále jen ZM) hlasovalo                             
 jednomyslně. 
 

Ostatní občané: dle přiložené prezenční listiny 
 

Zasedání řídil: starosta městyse Ing. Roman Studený 

 

Po zahájení a uvítání občanů starosta městyse konstatoval, že je přítomna většina 

zastupitelů městyse a zasedání je tudíž schopné usnášení. Zasedání bylo řádně a včas svoláno, 

zveřejněno na úřední desce a v souladu se zákonem o obcích. 

 

 

 

Pro jednání je navržen tento program:   
 

1. Volba komisí 

2. Kontrola usnesení 

3. Organizační a majetkové záležitosti městyse 

 a) Rekonstrukce KD Mladkov 

 b) Dotace DA JSDHO 

 c) Prodeje a pronájmy pozemků 

4. Došlé spisy a žádosti 

5. Diskuse a usnesení 

 

 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje program jednání zastupitelstva městyse     

Mladkov. 

         

 

 

1. Volba komisí  
 

Předsedající navrhl určit do návrhové komise pana Tomáše Novotného a paní Lucii 

Pohankovou. 

 

 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje návrhovou komisi ve složení: pan Tomáš Novotný 

a paní Lucie Pohanková. 
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Dále předsedající navrhl ověřovatele zápisu pana Jiřího Filipa a pana Zbyňka Severýna. 

 

          

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje ověřovatelé zápisu pana Jiřího Filipa a pana 

Zbyňka Severýna. 

 

 

Ověřovatelé zápisu z jednání ZM ze dne 7. 11. 2019 paní Martina Jirčíková a paní Lucie 

Pohanková nevznesli námitek a shledali zápis i usnesení v souladu s průběhem jednání, který 

stvrdili svými podpisy. 

         

2. Kontrola usnesení 

 
Bude provedena na příštím zasedání.  

 

 
Činnost úřadu městyse-převzetí dekretu vlajky v Poslanecké sněmovně, výběrové řízení k výběru 

zhotovitele na rekonstrukci KD Mladkov. 

 
p. XXX-táže se, zda by bylo možné, aby byla v KD Mladkov zatemněná okna. Po rekonstrukci 

by chtěl  se spolkem z Těchonína využít KD k hraní soutěže ve stolním  tenisu a pokud by byl 

zájem dětí a rodičů, nabídl odbornou pomoc. 

p. R. Studený-tento požadavek bude řešen v průběhu rekonstrukce. 

 

3. Organizační a majetkové záležitosti městyse 

 
a) Rekonstrukce KD Mladkov 

 

 Dne 25. 11. 2019 proběhlo vyhodnocení výběrového řízení pro akci Rekonstrukce KD 

Mladkov komisí ve složení Lada Hejtmánková, Martina Jirčíková a Roman Studený. Byli 

osloveni čtyři dodavatelé. Kontrolu jednotlivých nabídek provedla zástupkyně firmy Dabona. 

Byly posuzovány dvě cenové nabídky. Hodnotícím kritériem je cena. První nabídka je na 

2 649 167,97 Kč bez DPH a druhá nabídka na 2 717 045,38 Kč bez DPH. 

 

pí. L. Hejtmánková-táže se, zda proběhla kontrola podkladů? 

p. R. Studený-ano, již byly doplněny chybějící podklady. 

p. T. Franke-termín realizace je možný? 

p. T. Novotný-ano, stihne se to. 

p. XXX-budou rekonstruovány i sprchy? 

p. R. Studený-ano, budou. Využívají se při sportovních akcích.  
 

 

Pan Tomáš Novotný se zdržuje hlasování z důvodu střetu zájmů. 
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ZM schvaluje jako zhotovitele rekonstrukce KD Mladkov pana Tomáše 

Novotného a pověřuje starostu městyse podpisem smlouvy. 

           

          Hlasování: 7-0-1 

 

 

 

 

b) Dotace DA JSDHO 

 

 Starosta městyse seznámil zastupitele s dofinancováním akce Pořízení dopravního 

automobilu pro JSDHO Mladkov. Pořizovací cena automobilu je 1 150 000,- Kč. Schválené 

dotace: Účelová investiční dotace pro jednotky sboru dobrovolných hasičů obcí ve výší 450 

000,- Kč a dotace z Pardubického kraje 300 000,- Kč. Zbývá doplatit 400 000,- Kč. 

 

 

ZM schvaluje dofinancování akce Pořízení nového dopravního automobilu pro 

JSDHO ve výši 400 000,- Kč. 

 

 
c) Prodeje a pronájmy pozemků 

 

c1) Pozemek paní XXX 

 

Paní XXX žádá o prodej p. p. č 26 v k. ú. Petrovičky u Mladkova. Výměra je 104 m2. Žadatelka 

koupila tento pozemek a pozemek kolem dané parcely na základě Smlouvy v roce 2005 dle 

mapy grafického přídělu.  

 

p. T. Franke-tento pozemek je uprostřed pozemku v soukromém vlastnictví a není k němu 

přístup. Doporučuje prodat pozemek za symbolickou cenu, protože žadatelka již jednou 

pozemek koupila. 

p. R. Studený- navrhuje provést se zastupiteli obhlídku pozemku.  

 

  

Zastupitelstvo městyse odkládá žádost paní XXX. 

 

 

4. Došlé spisy a žádosti 

 
a) Žádost domácí zdravotní péče 

 

 

 SM seznámil zastupitele se žádostí o finanční podporu agentury Naděje-domácí 

zdravotní péče se sídlem v Jablonném nad Orlicí, která poskytuje zdravotní péči na doporučení 

nemocnic a praktických lékařů. Také zajišťují klientům do domácího prostředí lůžka, vozíky a 

další pomůcky. 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 

         Z      X 
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p. Z. Severýn-o jakou částku žádají? 

p. R. Studený-zjistíme o jakou částku žádají a zaneseme ji do rozpočtu na příští rok. 

 

 

 

 ZM bere na vědomí žádost o poskytnutí finanční podporu pro agenturu Naděje-

domácí zdravotní péče s. r. o.  

 
 

b) Envipartner-rozhlas 

 

SM seznámil zastupitele s cenovou nabídkou firmy Envipartner na zpracování 

projektové dokumentace a poradenství pro získání dotací, které jsou ve výši 70-85 % na 

vybudování varovného a vyrozumívacího systému prostřednictvím digitálního vysílacího 

zařízení a aktualizaci digitálního povodňového plánu. 

 

 

ZM bere na vědomí nabídku od firmy Envipartner.    

  

c) Smlouva Mladkov-opravy komunikací 

 

 Firma Strabag předkládá Smlouvu o dílo „Mladkov-opravy komunikací“. Byly 

provedeny opravy komunikací: k 5 RD v Mladkově a opravy komunikací kolem kulturního 

domu, k „Dolečkům“ a ke „Koskům“ ve Vlčkovicích. Při opravách došlo k navýšení ceny 

oproti původnímu rozpočtu z důvodu navýšení výměry komunikací a množství materiálu. 

 

 

p. XXX-upozorňuje, aby byly označeny nové obrubníky ve Vlčkovicích, aby nedošlo při 

odklízení sněhu ke zničení. Dále se táže, kdo opravuje silnici II/311, protože je ve špatném 

stavu. 

p. R. Studený-to je silnice Pardubického kraje. Je slíbena oprava této silnice. 

 

 

ZM schvaluje Smlouvu o dílo „Mladkov-opravy komunikací“ firmy Strabag a.s. 

ve výši 1 195 385,60 Kč bez DPH a pověřuje starostu městyse podpisem smlouvy. 

 

 

5. Diskuse a usnesení 

 

p. T. Franke-k osvětlení ve Vlčkovicích, bliká lampa u Mikulů a u Moravců. 

p. R. Studený-bude opraveno. 

p. XXX-bude letos sbírka na ohňostroj? 

p. R. Studený-bude, v tomto týdnu budou rozmístěny kasičky. Tento týden by také měl být hotový 

stolní kalendář s fotkami Mladkova. V kalendáři budou uvedeny akce konané v Mladkově a 

Vlčkovicích a svozy odpadů. Cena kalendáře vychází na devadesát pět korun. Kalendář bude 

v prodeji za cenu 75,- Kč. 

p. XXX-táže se zda se plánuje kanalizace ve Vlčkovicích. 

p. R. Studený-nyní jsou nízké dotace na kanalizace a náklady na vybudování budou vysoké. 

Zatím se s kanalizací nepočítá.  



5 
 

p. XXX-jak je to se změnami v autobusových řádech? Někde funguje autobus na telefon. 

p. R. Studený-bude se schvalovat prodloužení spoje č. 11, který jede ze Žamberka do Pastvin 

v 8:50 hod až do Mladkova, posunutí spoje č. 5 o deset minut. Nový spoj zatím není možný. 

pí. L. Pohanková-proběhlo jednání s rodiči předškoláků ohledně nástupu do 1.ročníku. Ze 

sedmi dětí nastoupí do Mladkova pouze děti tři.   To by znamenalo 5 dětí v příštím roce na celou 

školu. Paní ředitelka uvažuje o zavedení 4. ročníku. Proto se musí zajistit učitel angličtiny. 

p. R. Studený-v příštím roce bude rozpočtováno na školu 800 000,- Kč, což je skoro desetina 

rozpočtu pro Mladkov. 

pí. L. Hejtmánková-byla jsem oslovena občany, abychom jako zastupitelé přemýšleli o koupi 

Penzionu u Bohouše.  

p. R. Studený-oslovíme pana XXX, bude se s ním také řešit rekonstrukce KD. 
 

 

 

 

Po vyčerpání bodů jednání byl přednesen souhrn usnesení paní Lucie Pohanková a usnesení 

zastupitelstva městyse tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu.  
 

 

 

 

 

Zasedání bylo zahájeno v 18:03 hod. 

Zasedání bylo ukončeno v 20:17 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:                   Starosta městyse: 

 

Jiří Filip v.r.         Ing. Roman Studený v.r.      

 

 

Zbyněk Severýn v.r. 

 

 

 

 
Zapsala: Lada Hejtmánková 

 

 

 

 

 

Příloha č. 1 – Usnesení zastupitelstva městyse 
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Příloha č. 1 ze zasedání zastupitelstva městyse Mladkov ze dne 26. 11. 2019 

 
 
USNESENÍ 

Zastupitelstvo městyse:  

a) schvaluje usnesením číslo: 

133/2019- program jednání zastupitelstva městyse Mladkov. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:8-0-0 
 
 
134/2019- návrhovou komisi ve složení: pan Tomáš Novotný a paní Lucie Pohanková. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:8-0-0 
 
 

135/2019- ověřovatelé zápisu pana Jiřího Filipa a pana Zbyňka Severýna. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:8-0-0 
 
 
136/2019- jako zhotovitele rekonstrukce KD Mladkov pana Tomáše Novotného a 
pověřuje starostu městyse podpisem smlouvy. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:7-0-1 
 
 
137/2019- dofinancování akce Pořízení nového dopravního automobilu pro JSDHO ve 

výši 400 000,- Kč. 

 
 

Usnesení bylo přijato       Hlasování:8-0-0 
 
 
141/2019- Smlouvu o dílo „Mladkov-opravy komunikací“ firmy Strabag a.s. ve výši  
1 195 385,60 Kč bez DPH a pověřuje starostu městyse podpisem smlouvy. 
 
 

Usnesení bylo přijato       Hlasování:8-0-0 
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b) odkládá usnesením číslo: 

 

138/2019- žádost paní XXX. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:8-0-0 

 

c) bere na vědomí usnesením č: 

 

139/2019- žádost o poskytnutí finanční podporu pro agenturu Naděje-domácí 
zdravotní péče s. r. o.  

140/2019- nabídku od firmy Envipartner. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Starosta městyse:              Místostarostka městyse: 

Ing. Roman Studený v.r.           Bc. Lada Hejtmánková v.r. 

 

 

 

 

 

 

Vyvěšeno na úřední desce dne: 3.12.2019 

Sejmuto z úřední desky dne: 31.12.2019 


